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                 Bålstapartiet 
    
 
Motion till Håbo Kommunfullmäktige  
 
Planläggning av fler villatomter m.m 
 
Under de senaste 8 åren har politiken gett ett flertal uppdrag om framtagande av 
planförslag för uppförande av många flerbostadshus. 
Bålstapartiet tycker att det är alldeles för många.  
 
Håbo är ett utpräglat villasamhälle, och det bör till stora delar förbli så.  
Självklart kan det förtätas i våra centrala delar, men det måste ske med ”sans och balans” 
Nu renderar det mer till att försöka att tillgodose byggherrarns behov, mer än kommunens 
behov.  
 
Bålstapartiet motionerade om detta 2018, dock utan någon större förståelse eller framgång, 
så vi återkommer nu i frågan.  
Trots att Kommunfullmäktige beviljade vår tidigare motion har detta beslut inte verkställts.  
 
Politiska beslut skall verkställas, även om det kommer från Bålstapartiet! 
 
 
Bålstapartiet föreslår att: 
 
-kommunen snarast planerar för fler villatomter, villatomter som skall säjas till 
privatpersoner som får möjlighet att bygga som de vill, inte vara tvungen att köpa något som 
något som någon byggmästare vill, och som är byggt med vinstoptimering som främsta syfte. 
 
-inte bevilja fler nya detaljplaner än vad som är kommunens behov enligt fastställt 
bostadsförsörjningsprogram och prognoser fram till 2030, vår infrastruktur måste först 
anpassas efter kommunens ekonomi och möjligheter till expansion innan byggstart. 
 
-införa ett nytt gestaltningsprogram efter Stockholmsvägen på normalt maximalt 3-3.5 
våningar mot Stockholmsvägen, och fler grönytor i anslutning till Åsen. 
 
 
För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 
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